
 R  EFERAT  S  KOLEBESTYRELSESMØDE 

 Hvis I melder a�ud sender I mail �l Tom Haugaard Bolvig 

 Mødested:  Fårup Skole og Børneby 
 Mødedato:  13-06-2024  Næste mødedato: 12-09-24 
 Deltagere: 

 Forældrerepræsentanter:  Michelle, Brian, Niels,  Peter, Frank, Rasmus 

 Elevrådsrepræsentanter: 
 Medarbejderrepræsentanter:  Bjarke, Julie 
 Ledelse:  Lea og Tom 
 Afbud:  Niels 
 Referent:  Lea 

 A�ud:  Niels 

 1. 

 Kl. 17.30  Godkendelse og underskri� af referat 

 Referat fra sidst godkendt. 

 2. 

 Kl. 17.35  Velkommen 
 Tom byder velkommen og præsenterer dagsorden 

 3. 

 Kl. 17.40  Morgentræning 

 Niels orienterer. 

 Punktet udskydes �l et andet møde. 

 I stedet gennemgår vi tal fra datavarehuset. Herunder data for trivsel, fravær og karakterer. I 
 Fårup har vi en s�gende trivsel, mens der på kommunal- og landsplan er faldende. Vi ligger stadig 
 over gennemsni�et for både land og kommune. Vores tal (fra sidste år) for både fravær og 
 karakterer er også s�gende, samt over lands- og kommunalt plan. 

 4. 

 Kl. 17.45  Principper og hjemmeside 

 Tilbagemeldinger fra udvalgene: 



 Udvalg �l principper: Michelle, Peter, Brian, Niels 

 Udvalg �l regler: Julie, Bjarke 

 Tilbagemelding fra fællesbestyrelsen omkring re�elser �l hjemmesiden: 
 -  På  fællesbestyrelsesmødet den 27. maj blev det a�alt, at fællesbestyrelsen �l de�e møde kigger 

 hjemmesiden igennem, og ser om de har ønsker �l re�elser. Dere�er gennemgår Julie og Lea 
 hjemmesiden, og re�er det der skal re�es. 

 Der er rig�g meget der skal ændres/re�es. Vi a�aler at vi på afdelingsmøde uge 27 drø�er principper 
 med personalet. Dere�er re�er Julie og Lea hjemmesiden (alle de punkter vi kan nå) 

 5. 

 Kl. 18.15  Familien Danmark skal være ‘skærmsund‘ 
 Tilbagemelding fra Brian og Tom omkring status på arrangementet 

 17/9 kl. 19.30-21.00 - Tom taler med Anne�e fra hallen. Tom tager fat i Asferg også. 

 6. 

 Kl. 18.20  Fonde/Legepladsudvalg 
 Tilbagemelding fra Legepladsudvalgets møde den 12. juni.  Mødet var et 
 opstartsmøde/forventningsafstemning med deltagere fra borgerforeningen, FSI, skolen og bestyrelsen. Vi 
 vil meget gerne have et godt samspil mellem lokalsamfund og skolen. 
 Tom er tovholder på projektet. 
 Borgerforeningen er i gang med at undersøge muligheden for at få lavet byudviklingsplan. Det vil vi gerne 
 være med �l at undersøge nærmere. 
 Skolen tager kontakt �l legepladsfirmaer for inspira�on �l udearealerne. 

 7. 
 Kl. 18.35  Tilbagemelding omkring kons�tuering 
 Michelle orienterer 

 Louise og Martha er valgt som nye medlemmer, Brian og Michelle er genvalgt og Anni som suppleant. 
 Suppleanten deltager også. 

 8. 

 Kl. 18.40  Nyt fag prak�sk/dannelsefag 
 (sfa. Reform, De 4 spor og RK økonomi ) 

 Tom orienterer: 

 Beskrivelse af faget: 
 I prak�sk/dannelsesfag er formålet at forberede eleverne �l deltagelse i og et medansvar for vores 
 demokra�ske samfund. Her tager vi udgangspunkt i skolens værdier og a�alemål. 



 Vores værdier: Respekt, engagement, alle bidrager og læring bringes i spil i de�e fag. Vi opøver respekten 
 for at behandle og holde vores skole pæn og ren og at alle skal bidrage i de�e. Engagementet i at en 
 opgave bliver udført godt og læringen i, at den opgave man har været med �l at udføre har en stor værdi 
 for andre, vil ligeledes være et fokuspunkt. 

 Vores a�alemål har fokus på god opførsel, og på hvor man bidrager i et fællesskab. Her er der fokus på 
 sprog, kropssprog og adfærd, når man samarbejder fx omkring en given opgave. 

 9. 

 Kl. 18.50  Elever og Spar 

 Tilbagemelding fra Bjarke 

 På sidste fællesbestyrelsesmøde blev det beslu�et, at Bjarke går �lbage �l eleverne/andre 
 udskolingslærere og drø�er det i dialog med dem. Der skal laves et kollek�vt regelsæt omkring det. 

 Bjarke fortæller, at det andet personale er posi�vt stemt for forslaget omkring elever og spar. De arbejder 
 på et kollek�vt regelsæt i forberedelses ugerne (27 og 32). 

 10. 

 Kl. 19.00  Informa�onsmøde for kommende 7. klasse 
 Der er inviteret �l informa�onsmøde for kommende 7. klasse på Fårup Skole og Børneby den 19. juni kl. 
 15.30-17.30 

 -  Er der én fra bestyrelsen, som kan komme og fortælle lidt om vores udvikling på skolen og om 
 fællesbestyrelsens arbejde? Peter er suppleant hvis der ikke findes en anden der kan. 

 11. 

 Kl. 19.05  Ny skoleleder på Asferg Skole 
 Tom orienterer 

 -  Anne Rafn er ny skoleleder på Asferg. 

 12. 

 Kl. 19.10  Kostpoli�k 

 13. 

 Kl. 19.15  Meddelelser og mad 

 Endelige datoer for næste skoleårs fællesbestyrelsesmøder: 



 -  tors 12.9  , tors 3.10, ons 6.11, �rs 10.12, man 13.1,  ons 19.2, tors 20.3, �rs 22.4, ons 28.5,  �rs 
 10.6 

 -  De 4 spor - status v/Tom: Tom orienterer om status 
 -  Skoleårets planlægning 
 -  forældreansvarsbrev - status 
 -  Arbejds�lsynet: Tom giver en status på de punkter der har været/er. 

 Fra personalet: 
 -  �lskud �l skolerejsen/lejrtur. Beløbene er ret lave, og det kræver, at man har mange penge i 

 klassekassen. Beløbet er ikke blevet hævet i mange år. 
 -  skal lejrskolerne ligge som de gør? Eller kan man slå nogle af dem sammen, så to små klasser er 

 afsted sammen med 3 voksne i stedet for. Måske kan man også tænke i at lave lejrture med 
 Asferg. 

 14. 

 Kl. 19.30  Tak for i a�en - og god sommer 

 15. 

 Vig�ge datoer skoleår 23/24 
 Fælles Bestyrelsesmøde Datoer: 

 Man 4.9, tors 5.10, ons 8.11, 21.11, �rs 12.12, man 15.1, tors 22.2, ons 20.3, �rs 23.4, man 27.5,  tors  13.6 

 16. 

 Kl. 19.30 - ??  Evt. + Udvalgsmøder 

 17. 

 Punkter �l kommende møder 

 18.  Næste fællesbestyrelsesmøde: Torsdag 12. sep 2024 


